
Aanpassing op Beleidsplan 2022 – 2025 

Doelstelling 

Als gevolg van het teruglopen van het aantal competitiespelers hebben we als bestuur besloten om 

de doelstelling op ten minste eerste klas bij de senioren aan te passen. 

Zoals de situatie heden is t.w. mei 2024, zal het eerste team 3de klasse spelen. Team 2 in de 5de klasse 

en team 3 in de 7de klasse. Inderdaad zijn er nu maar drie teams die Vice Versa ’51 gaan 

vertegenwoordigen in de NTTB Competitie. 

De doelstelling nu is om de 3de klasse zolang als mogelijk te handhaven en zo mogelijk een promotie 

naar de 2de klasse te bewerkstelligen. 

Betreffende de jeugd zullen we de najaarscompetitie 2024 ingaan met drie teams. 

 

De jeugd was al de belangrijkste basis binnen de vereniging, nu gaan we ons volledig focussen op een 

groter aantal jeugdleden zodat we vanaf 2025 met nog meer jeugdteams competitie kunnen gaan 

spelen. 

 

De mogelijkheid voor het spelen op zowel competitie- als recreatieniveau blijft gehandhaafd. 

 

De beschikbaarheid van bekwame trainers en begeleiders blijft veel aandacht vragen. 

 

Een goed uitgeruste accommodatie. Dit blijft een continue aandachtspunt omdat ons gebouw het 

visitekaartje van de vereniging moet zijn. 

 

Een gezonde financiële basis. 

 

Duidelijkheid vanuit het bestuur richting leden. 

Ook vanuit de leden verwachten wij meer reactie. Reden hiervoor is de terugloop van het aantal 

competitiespelers.  

 

Ledenaantal naar tenminste 100 leden, waarvan minstens 25 jeugdleden. 

Het aantal jeugdleden moet, in verband met de toekomst, hoger zijn. 

Het streven is nu naar minimaal 40 jeugdleden. 

 

Bestuur op volle sterkte houden. 

Ook binnen het bestuur zien we dat er bestuursleden opzeggen. 

Nog onduidelijk hoe we als bestuur verder moeten als er geen meer bestuursleden bij komen. 

 

Voldoende sponsoren benaderen. 

Afgelopen jaren zijn er wel enkele sponsoren bijgekomen, dit mogen /moeten er meer worden. 

 

Senioren trainingen handhaven en wellicht uitbreiden. 

Door het wegvallen van onze vaste trainer is het moeilijker geworden om meer trainingen te gaan 

verzorgen. 

 

Uitbreiden aantal commissies 

Afgelopen jarenzijn er nog geen leden geweest die zich hebben aangemeld om in een commissie 

plaats te nemen. 

Verzoek aan alle leden om zicht te beraden over een bepaalde functie binnen een commissie. 


